

Title (en)
Medical supply device.

Title (de)
Medizinische Versorgungsvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif médical d'alimentation.

Publication
EP 0338210 A2 19891025 (DE)

Application
EP 89103016 A 19890221

Priority
DE 3812798 A 19880416

Abstract (en)
The supply device has an upper guide rail (19) which is an integral part of an upper supply beam (11), and a lower guide rail (20) which is an integral part of a lower supply beam (12). The two guide rails (19, 20) are rigidly connected to each other at the ends by columns, so that a fixed frame is formed. A trolley (36) with running gear (40, 40a) can be moved along the guide rails (19, 20). This trolley (36) can be loaded with equipment (47, 47a, 48) and moved to the required point. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Versorgungsvorrichtung weist eine obere Führungsschiene (19) auf, die Bestandteil eines oberen Versorgungsbalkens (11) ist, und eine untere Führungsschiene (20), die Bestandteil eines unteren Versorgungsbalkens (12) ist. Beide Führungsschienen (19,20) sind an den Enden durch Säulen (14) untereinander starr verbunden, so daß ein fester Rahmen gebildet wird. Längs der Führungsschienen (19,20) ist ein Wagen (36) mit Laufwerken (40,40a) verfahrbar. Dieser Wagen (36) kann mit Geräten (47,47a,48) beladen und an die benötigte Stelle gefahren werden.

IPC 1-7
A61G 12/00

IPC 8 full level
A61G 12/00 (2006.01); **E04H 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61G 12/005 (2013.01); **E04H 3/08** (2013.01)

Cited by
EP0739618A1; EP0837535A3; AT1309U3; FR2712659A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE ES FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0338210 A2 19891025; EP 0338210 A3 19900214; EP 0338210 B1 19920909; AT E80280 T1 19920915; DE 3812798 C1 19890817; DE 58902229 D1 19921015; ES 2034429 T3 19930401

DOCDB simple family (application)
EP 89103016 A 19890221; AT 89103016 T 19890221; DE 3812798 A 19880416; DE 58902229 T 19890221; ES 89103016 T 19890221